
Zápisnica 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Liptovská Porúbka 

konaného dňa 15. júna 2016 

 

 

Prítomní:  Mgr. Jana Gazdičová, starostka 

Poslanci: p. Ľuboš Čajnák, p.  Ladislav Hutka, p. Renáta Karnová, Ing. Martin Lenárt,   

p. Lýdia Rúfusová, p. Peter Tekel, p. Eva Vlčková, Ing. Milan Vlček,  

Ospravedlnení: p. Ľubomír Kubek  

Ďalší prítomní: p. Miriam Pallová – samostatný odborný referent 

 

A ďalší prítomní podľa prezenčnej listiny.                          

Návrh programu: 

1. Otvorenie 

2. Voľba návrhovej komisie, určenie zapisovateľky a overovateľov zápisnice 

3. Kontrola plnenia uznesení obecného zastupiteľstva zo dňa 10.05.2016 

4. Plán kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky na 2. polrok 2016 

5. Záverečný účet obce Liptovská Porúbka a hospodárenie obce za rok 2015 

6. VZN č. 8/2016 o nakladaní s komunálnymi odpadmi a drobnými stavebnými odpadmi 

7. VZN č. 9/2016 o stanovení sumy úhrady za vydanie náhradnej evidenčnej známky pre psa, 

o ustanovení podrobností o vodení psa, o vymedzení miesta, kde je voľný pohyb psa zakázaný a 

vstup so psom zakázaný a o ustanovení podrobností o znečisťovaní verejných priestranstiev na 

území obce Liptovská Porúbka. 

8. VZN č. 10/2016 o podmienkach predaja výrobkov a poskytovaní služieb na trhových miestach na 

území Obce Liptovská Porúbka 

9. Rozpočtové opatrenia 

10. Harmonogram zasadnutí na 2. polrok 2016 

11. Rôzne 

12. Záver 

1. Rokovanie OZ otvorila Mgr. Gazdičová, starostka. Privítala všetkých prítomných a informovala ich 

o havarijnom stave budovy bývalého obecného úradu z dôvodu veľkej poruchy na vodovodnom potrubí. 

Starostka konštatovala, že prítomní sú šiesti poslanci, OZ je uznášaniaschopné. Rokovanie OZ je verejné 

a vyhotovuje sa z neho videozáznam. Návrh programu na rokovanie spolu s pracovným materiálom 

poslanci dostali, starostka navrhla doplnenie programu o bod č. 11 Dotácia z rozpočtu obce na záujmovú 

činnosť. 

Obecné zastupiteľstvo v Liptovskej Porúbke  

 A, Schvaľuje  doplnenie programu zasadnutia o bod č. 11 Dotácia z rozpočtu obce na  záujmovú činnosť 

 B, Schvaľuje program zasadnutia: 

 1. Otvorenie 

 2. Voľba návrhovej komisie, určenie zapisovateľky a overovateľov zápisnice 

 3. Kontrola plnenia uznesení obecného zastupiteľstva zo dňa 10.05.2016 

 4. Plán kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky na 2. polrok 2016 

 5. Záverečný účet obce Liptovská Porúbka a hospodárenie obce za rok 2015 



 6. VZN č. 8/2016 o nakladaní s komunálnymi odpadmi a drobnými stavebnými odpadmi 

 7. VZN č. 9/2016 o stanovení sumy úhrady za vydanie náhradnej evidenčnej známky pre    psa, 

o ustanovení podrobností o vodení psa, o vymedzení miesta, kde je voľný pohyb  psa zakázaný a 

vstup so psom zakázaný a o ustanovení podrobností o znečisťovaní  verejných priestranstiev na 

území obce Liptovská Porúbka. 

 8. VZN č. 10/2016 o podmienkach predaja výrobkov a poskytovaní služieb na trhových   miestach na 

území Obce Liptovská Porúbka 

 9. Rozpočtové opatrenia 

10.Harmonogram zasadnutí na 2. polrok 

11. Dotácia z rozpočtu obce na záujmovú činnosť 

12. Rôzne 

13. Záver 

 

Hlasovanie:  

Prítomných poslancov: 6  

Za: p. Ľuboš Čajnák, p. Ladislav Hutka, Ing. Martin Lenárt,  p. Lýdia Rúfusová, Ing. Milan Vlček, p. Eva 

Vlčková  

Zdržali sa: 0 

Proti: 0 

 

Do rokovacej miestnosti o 16:38h vošla p. Renáta Karnová a 16:40 h o. p. Peter Tekel 

 

2. P. starostka navrhla do návrhovej komisie: p. Evu Vlčkovú,  Ing. Milana Vlčeka a p. Lýdiu Rúfusovú, 

vyhotovením zápisnice poverila p. Miriam Pallovú, za overovateľov zápisnice určila: Ing. Martina 

Lenárta a p. Ľuboša Čajnáka 

 

Obecné zastupiteľstvo v Liptovskej Porúbke  

 

A, Volí návrhovú komisiu v zložení: p. Eva Vlčková,  Ing. Milan Vlček, p. Lýdia Rúfusová 

  

B, Berie na vedomie určenie zapisovateľky p. Miriam Pallovej a overovateľov zápisnice  

p. Ľuboš Čajnák, Ing. Martin Lenárt 

 

Hlasovanie:  

Prítomných poslancov: 8  

Za: p. Ľuboš Čajnák, p. Ladislav Hutka, p. Renáta Karnová, Ing. Martin Lenárt,  p. Lýdia Rúfusová, p. 

Peter Tekel, Ing. Milan Vlček, p. Eva Vlčková  

Zdržali sa: 0 

Proti: 0 

3. Pri kontrole plnenia uznesení p. starostka informovala:   

K Uzneseniu č. 71 – kúpna zmluva s vlastníkmi bytov v BD č. 59 bola podpísaná, polovica kúpnej ceny 

uhradená na účet obce pri podpise zmluvy. Druhá splátka bude uhradená do 30 dní odo dňa povolenia 

vkladu.                                                                                                         

K Uzneseniu č. 72 – zmluva o budúcej kúpnej zmluve s vlastníkmi bytov v BD č. 463 nebola podpísaná 

z dôvodu, že stále nie je uzavreté dedičské konanie po spoluvlastníkovi bytu č. 2 a taktiež došlo ku zmene 

vlastníka bytu č. 6. Toho času je už prehlásený odber plynu a elektrickej energie na nového odberateľa. 

 

 

 



Obecné zastupiteľstvo v Liptovskej Porúbke 

 

Berie na vedomie kontrolu plnenia Uznesení OZ  č. 66-75 / 2016 zo dňa  10.05.2016 a konštatuje ich 

priebežné plnenie. 

 

Hlasovanie:  

Prítomných poslancov: 8  

Za: p. Ľuboš Čajnák, p. Ladislav Hutka, p. Renáta Karnová, Ing. Martin Lenárt,  p. Lýdia Rúfusová, p. 

Peter Tekel, Ing. Milan Vlček, p. Eva Vlčková  

Zdržali sa: 0 

Proti: 0 

4. Plán kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky na 2. polrok 2016 bol zverejnený na úradnej tabuli, ako aj 

na web stránke obce. Zo strany poslancov neboli vznesené návrhy na jeho doplnenie. 

Obecné zastupiteľstvo v Liptovskej Porúbke 

 

A) Schvaľuje Plán kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky Obce Liptovská Porúbka na  

II. polrok 2016 

 

B) Poveruje hlavnú kontrolórku vykonaním kontrol v zmysle plánu kontrolnej činnosti. 

 

Hlasovanie:  

Prítomných poslancov: 8  

Za: p. Ľuboš Čajnák, p. Ladislav Hutka, p. Renáta Karnová, Ing. Martin Lenárt,  p. Lýdia Rúfusová, p. 

Peter Tekel, Ing. Milan Vlček, p. Eva Vlčková  

Zdržali sa: 0 

Proti: 0 

 

5. Záverečný účet obce bol zverejnený v zákonom stanovenej lehote od 01.06.2016. Nebol 

pripomienkovaný zo strany občanov ako aj poslancov. So stanoviskom hlavnej kontrolórky boli poslanci 

oboznámení. Hlavná kontrolórka na záver odporučila Obecnému zastupiteľstvu v Liptovskej Porúbke 

schváliť Záverečný účet obce bez výhrad.  Zároveň bolo potrebné schváliť prebytok rozpočtového 

hospodárenia za rok 2015 a použiť ho nasledovne: vykryť záporný zostatok finančných operácií, ktoré 

boli v priebehu roka 2015 použité na splátky úverov v sume  21.802,06 € a na tvorbu rezervného fondu 

vo výške 34.213,00 Eur. 

Obecné zastupiteľstvo v Liptovskej Porúbke  

A) Berie na vedomie Stanovisko hlavnej kontrolórky obce k záverečnému účtu obce za rok  2015  

 

B) Schvaľuje záverečný účet obce Liptovská Porúbka za rok 2015 bez výhrad. 

 

Hlasovanie:  

Prítomných poslancov: 8  

Za: p. Ľuboš Čajnák, p. Ladislav Hutka, p. Renáta Karnová, Ing. Martin Lenárt,  p. Lýdia Rúfusová, p. 

Peter Tekel, Ing. Milan Vlček, p. Eva Vlčková  

Zdržali sa: 0 

Proti: 0 

Obecné zastupiteľstvo v Liptovskej Porúbke 

 

Schvaľuje prebytok rozpočtového hospodárenia za rok 2015 použiť nasledovne: 



- vykryť záporný zostatok finančných operácií, ktoré boli v priebehu roka 2015 použité na splátky 

úverov v sume  21.802,06 € 

- na tvorbu rezervného fondu vo výške 34.213,00 Eur. 

 

Hlasovanie:  

Prítomných poslancov: 8  

Za: p. Ľuboš Čajnák, p. Ladislav Hutka, p. Renáta Karnová, Ing. Martin Lenárt,  p. Lýdia Rúfusová, p. 

Peter Tekel, Ing. Milan Vlček, p. Eva Vlčková  

Zdržali sa: 0 

Proti: 0 

6. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia číslo 8/2016 o nakladaní s komunálnymi odpadmi a drobnými 

stavebnými odpadmi bol zverejnený na úradnej tabuli v obci ako aj na obecnej web stránke. Zo strany 

občanov neboli vznesené žiadne pripomienky. Poslanci nemali žiadne návrhy na doplnenie. 

Pri prijímaní VZN bola dodržaná podmienka hlasovania 3/5 väčšiny prítomných poslancov. 

Hlasovanie:  

Prítomných poslancov: 8  

Za: p. Ľuboš Čajnák, p. Ladislav Hutka, p. Renáta Karnová, Ing. Martin Lenárt,  p. Lýdia Rúfusová, p. 

Peter Tekel, Ing. Milan Vlček, p. Eva Vlčková  

Zdržali sa: 0 

Proti: 0 

   

7. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia číslo 9/2016 o stanovení sumy úhrady za vydanie náhradnej 

evidenčnej známky pre psa, o ustanovení podrobností o vodení psa, o vymedzení miesta, kde je voľný 

pohyb psa zakázaný a vstup so psom zakázaný a o ustanovení podrobností o znečisťovaní verejných 

priestranstiev na území obce Liptovská Porúbka bol zverejnený na úradnej tabuli v obci ako aj na obecnej 

web stránke. Zo strany občanov neboli vznesené žiadne pripomienky. Poslanec p. Ladislav Hutka 

spripomienkoval duplicitu v bode 8., ktorá bola následne odstránená. nemali žiadne návrhy na doplnenie. 

Starostka dala hlasovať o prijatí VZN. 

Pri prijímaní VZN bola dodržaná podmienka hlasovania 3/5 väčšiny prítomných poslancov. 

Hlasovanie:  

Prítomných poslancov: 8  

 

Za: p. Ľuboš Čajnák, p. Ladislav Hutka, p. Renáta Karnová, Ing. Martin Lenárt,  p. Lýdia Rúfusová, p. 

Peter Tekel, Ing. Milan Vlček, p. Eva Vlčková  

Zdržali sa: 0 

Proti: 0 

8. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia číslo 10/2016 o podmienkach predaja výrobkov a poskytovaní 

služieb na trhových miestach na území obce Liptovská Porúbka bol zverejnený na úradnej tabuli v obci 

ako aj na obecnej web stránke. Zo strany občanov neboli vznesené žiadne pripomienky. Poslanci nemali 

žiadne návrhy na doplnenie. Starostka dala hlasovať o prijatí VZN. 

Pri prijímaní VZN bola dodržaná podmienka hlasovania 3/5 väčšiny prítomných poslancov. 

Hlasovanie:  

Prítomných poslancov: 8  



Za: p. Ľuboš Čajnák, p. Ladislav Hutka, p. Renáta Karnová, Ing. Martin Lenárt,  p. Lýdia Rúfusová, p. 

Peter Tekel, Ing. Milan Vlček, p. Eva Vlčková  

Zdržali sa: 0 

Proti: 0 

 

9. Rozpočtové opatrenie č. 7 bolo poslancom doručené vopred k preštudovaniu. Starostka informovala, že 

dňa  2.6.2016 schválila rozpočtové opatrenie povolené prekročenie a viazanie prímov a povolené 

prekročenie a viazanie výdavkov vo výške 27.137  €, ktoré sú účelovo viazané v zmysle zmluvy 

o poskytnutí dotácie na  Terénnu sociálnu prácu a organizovanie aktivačnej činnosti uchádzačov 

o zamestnanie. Predseda návrhovej komisie prečítal návrh uznesenia. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Liptovskej Porúbke 

 

Berie na vedomie informáciu o prijatom rozpočtovom opatrení č. 7/2016, schválenom starostkou obce 

v súlade s §14, ods. 2,  písm. b) a c) zákona č. 583/2004 o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy 

a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov povolené prekročenie a viazanie 

prímov a povolené prekročenie a viazanie výdavkov vo výške 27.137  €, ktoré sú účelovo viazané 

v zmysle zmluvy o poskytnutí dotácie na  Terénnu sociálnu prácu a organizovanie aktivačnej činnosti 

uchádzačov o zamestnanie.  Rozpočtové opatrenie tvorí neoddeliteľnú súčasť uznesenia. 

 

Hlasovanie:  

Prítomných poslancov: 8  

Za: p. Ľuboš Čajnák, p. Ladislav Hutka, p. Renáta Karnová, Ing. Martin Lenárt,  p. Lýdia Rúfusová, p. 

Peter Tekel, Ing. Milan Vlček, p. Eva Vlčková  

Zdržali sa: 0 

Proti: 0 

 

Návrh Rozpočtových opatrení č. 8 a 9/2016 bol poslancom doručený vopred k preštudovaniu. Po krátkej 

diskusii predseda návrhovej komisie prečítal návrh uznesení. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Liptovskej Porúbke v súlade s ods. 2 písmeno b) a c) § 14 zákona 583/2004 

o rozpočtových pravidlách a o zmene doplnení niektorých zákonov 

 

Schvaľuje zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 8/2016 povolené prekročenie príjmov z ročného 

vyúčtovania obecných nájomných bytov a povolené prekročenie výdavkov na vrátenie  

 

preplatku z ročného vyúčtovania z obecných nájomných bytov a na spolufinancovanie výdavkov na mzdy 

a odvody ÚoZ, ktorí sú zamestnaní na základe dohody s ÚPSVaR Liptovský Mikuláš v sume 4.653 € 

 

Hlasovanie:  

Prítomných poslancov: 8  

Za: p. Ľuboš Čajnák, p. Ladislav Hutka, p. Renáta Karnová, Ing. Martin Lenárt,  p. Lýdia Rúfusová, p. 

Peter Tekel, Ing. Milan Vlček, p. Eva Vlčková  

Zdržali sa: 0 

Proti: 0 

Obecné zastupiteľstvo v Liptovskej Porúbke 

 

Schvaľuje  použitie finančných prostriedkov z rezervného fondu vo výške 50.000 € na investičnú akciu 

„Prístavba, nadstavba a stavebné úpravy MŠ Liptovská Porúbka“ 

 

Hlasovanie:  

Prítomných poslancov: 8  



Za: p. Ľuboš Čajnák, p. Ladislav Hutka, p. Renáta Karnová, Ing. Martin Lenárt,  p. Lýdia Rúfusová, p. 

Peter Tekel, Ing. Milan Vlček, p. Eva Vlčková  

Zdržali sa: 0 

Proti: 0 

 

Obecné zastupiteľstvo v Liptovskej Porúbke v súlade s ods. 2 písmeno c) a d) § 14 zákona 583/2004 

o rozpočtových pravidlách a o zmene doplnení niektorých zákonov 

 

Schvaľuje zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 9/2016  použitie finančných prostriedkov z 

rezervného fondu vo výške 50.000 € na investičnú akciu „Prístavba, nadstavba a stavebné úpravy MŠ 

Liptovská Porúbka“ 

 

Hlasovanie:  

Prítomných poslancov: 8  

Za: p. Ľuboš Čajnák, p. Ladislav Hutka, p. Renáta Karnová, Ing. Martin Lenárt,  p. Lýdia Rúfusová, p. 

Peter Tekel, Ing. Milan Vlček, p. Eva Vlčková  

Zdržali sa: 0 

Proti: 0 

 

10. Starostka predložila poslancom návrh harmonogramu zasadnutí OZ na 2. polrok 2016 a vyzvala 

poslancov aby sa k navrhnutým termínov vyjadrili. Po krátkej diskusii predseda návrhovej komisie 

prečítal návrh uznesenia. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Liptovskej Porúbke podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z.n.p. 

 

Schvaľuje harmonogram zasadnutí obecného zastupiteľstva na 2. polrok 2016 nasledovne: 17.8., 14.9, 

19.10, 16.11. a 14.12.2016 

 

Hlasovanie:  

Prítomných poslancov: 7 

Za: p. Ľuboš Čajnák, p. Renáta Karnová, Ing. Martin Lenárt, p. Peter Tekel, Ing. Milan Vlček, p. Eva 

Vlčková  

Zdržali sa: 0 

Proti: p. Lýdia Rúfusová 

 

11. Na obec bola doručená žiadosť Športového klubu mesta Liptovský Hrádok o poskytnutie dotácie pre 

Daniela Langa za účelom jeho účasti v ME juniorov v biliarde. Žiadosť bola kompletná, spracovaná 

v zmysle VZN preto starostka vyzvala poslancov aby sa k žiadosti vyjadrili a navrhli výšku dotácie. Po 

krátkej diskusii starostka dala o poslednom návrhu hlasovať. Predseda návrhovej komisie prečítal návrh 

uznesenia. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Liptovskej Porúbke 

 

Schvaľuje dotáciu pre Športový klub mesta Liptovský  Hrádok v celkovej výške  250,- EUR za účelom 

účasti Daniela Langa na ME juniorov v biliarde, ktoré sa budú konať v dňoch 25.7.-2.8.2016 v Albánsku. 

 

Hlasovanie:  

Prítomných poslancov: 8  

Za: p. Ľuboš Čajnák, p. Ladislav Hutka, p. Renáta Karnová, Ing. Martin Lenárt,  p. Peter Tekel, Ing. 

Milan Vlček, p. Eva Vlčková  

Zdržali sa: p. Lýdia Rúfusová 



Proti: 0 

12. p. starostka konštatovala, že v bode rôzne bude informovať poslancov najprv ona, potom bude 

priestor pre interpelácie poslancov a nakoniec bude priestor pre občanov, ktorí sú prítomní na rokovaní. 

- Dňa 13. júna 2016 v pondelok starostka spolu s hlavnou kontrolórkou a p. Lýdiou Rúfusovou vykonali 

fyzickú obhliadku nehnuteľnosti vo vlastníctve obce, konkrétne rodinného domu č. 77 vo Veľkom Lome 

s priľahlými pozemkami. Hlavná kontrolórka konštatovala, že nehnuteľnosť je za nadobúdaciu cenu 

nepredajná, nakoľko je v havarijnom stave a v neprístupnom teréne.  Navrhla ponúknuť nehnuteľnosti na 

predaj.     P. Karnová navrhla podať inzerát do večerníka za účelom predaja.                    

P. Peter Tekel – Od kedy je to v takomto stave?                                                                    

P. Lýdia Rufúsová – kúpilo sa to ešte za predchádzajúceho vedenia asi v roku 2007                                  

p. Ľuboš Čajnák – Keď sme boli kosiť pred dvoma rokmi podľa fotografií, ktoré ste vytlačili bola 

nehnuteľnosť v trochu lepšom stave                                                                             

p. Lýdia Rúfusová – Kúpilo sa to v tom roku za 150.000 Sk                                                                            

p. Ľuboš Čajnák- Načo to predchádzajúce vedenie kupovalo za tú cenu                                                  

p. Renáta Karnová – Nemali by susedia záujem o túto nehnuteľnosť? Aké je tam okolie?                                      

p. Peter Tekel – som za inzerovanie aby sme si to nevyčítali do budúcna                                                             

p. hlavná kontrolórka-treba  okamžite konať                                                                                            

p.starostka-mali sme aj kupcu, na základe toho bol vyhotovený znalcom z Veľkého Krtíša znalecký 

posudok avšak kupec odskočil. Po krátkej diskusii predseda návrhovej komisie prečítal návrh uznesenia. 

Obecné zastupiteľstvo v Liptovskej Porúbke 

 

A) Berie na vedomie informáciu o havarijnom stave nehnuteľností Rodinný dom súp. č. 77 

s príslušenstvom zapísaných na LV č. 570 v k.ú. Veľký Lom, okres  Veľký Krtíš. 

 

B) Schvaľuje zámer odpredať majetok obce v súlade s §9a) ods. 8, písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. 

o majetku obcí v platnom znení a to: rodinný dom súp. č.  77, postavený na parcele KN-C č. 436, 

spolu s pozemkami parcela registra KN-C č. 436, zastavené plochy a nádvoria o výmere 1251 m2,  

parcela registra KN-C č. 435, záhrady o výmere 295 m² a parcela registra KN-C č. 437, záhrady 

o výmere 115 m², nehnuteľnosti nachádzajúce sa v katastrálnom území Veľký Lom, okres Veľký 

Krtíš, zapísané na LV č. 570 vlastníka Obce Liptovskej Porúbky.  

 

      Za dôvod hodný osobitného zreteľa OZ považuje havarijný stav nehnuteľností ohrozujúcich majetok 

a zdravie vlastníkov susedných nehnuteľností, vzdialenosť lokality, nevyužiteľnosť pre potreby obce 

a neúspešnosť predchádzajúcich krokov  obce v snahe predať nehnuteľnosti. 

 

Hlasovanie:  

Prítomných poslancov: 8  

Za: p. Ľuboš Čajnák, p. Ladislav Hutka, p. Renáta Karnová, Ing. Martin Lenárt,  p. Lýdia Rúfusová, p. 

Peter Tekel, Ing. Milan Vlček, p. Eva Vlčková  

Zdržali sa: 0 

Proti: 0 

p. starostka ďalej informovala:                                    

- že obecné zastupiteľstvo určilo Prístavbu, nadstavbu a rekonštrukciu MŠ ako prioritu pre roky 2016 

a 2017. S 1. etapou začne dodávateľ začiatkom júla. Tento rok je naplánovaná investícia vo výške 

120.000 €, pre budúci rok nám zostane preinvestovať viac ako 150.000€. Aby sa stavba ukončila budúci 

rok, bude potrebné uvažovať o úvere. 



- Nezamestnaní postupne čistia obec, cintorín je vykosený, začíname už 2-krát kosiť obec, podarilo sa 

nám zohnať frézovaný asfalt a upravili sme cestu ku škole v prírode, ktorá je ako všetci viete v zlom 

technickom stave. Stále sa však snažíme, aby bola prejazdná a vlastníci rodinných domov mali 

zabezpečený prístup ku svojim nehnuteľnostiam. 

-Poďakovala všetkým, ktorí svojou účasťou prispeli k zorganizovaniu a úspešnému priebehu akcií Detský 

mini futbalový turnaj a Deň detí. 

-konštatovala, že dňa 9. 7. sa uskutoční akcia Porúbčanský pltník. Bolo schválené, že tento rok podujatie 

vyvrcholí na amfiteátri v Skaličnej, v programe vystúpi skupina Vistis Kabát Revival, bufetový predaj 

zabezpečí p. Strachan. Starostka požiadala všetkých poslancov, nielen členov kultúrnej komisie   o pomoc 

pri organizovaní tohto podujatia ako aj o samotnú účasť. 

Ing. Milan Vlček s p. Evou Vlčkovou ospravedlnili svoju neúčasť na tomto podujatí z pracovných 

povinností vo Vydrove. Zároveň oznámili, že sa nezúčastnia ani akcie Výstup na Slemä z dôvodu 

čerpanie dovolenky v zahraničí.  

P. Renáta Karnová ospravedlnila svoju neúčasť z dôvodu dovolenky. 

p. Ľuboš Čajnák- ako stojíme s domom u Vargov? 

p. starostka- kúpna zmluva na predaj nehnuteľnosti bola podpísaná, nový vlastník nehnuteľnosti 

vykonáva udržiavacie práce a v mesiaci október by tam mal zriadiť prevádzku. 

P. starostka udelila slovo prítomným občanom. 

Mgr. Jana Stephany konštatovala, že miestna komunikácia ku bývalej škole v prírode je dočasne 

vyspravená. Keďže v novom programovacom období nebudú výzvy na rekonštrukciu miestnych 

komunikácií požiadala obecné zastupiteľstvo o spracovanie harmonogramu udržiavacích prác miestnej 

komunikácie aby pri každom probléme nemuseli volať starostke.  

P. Peter Tekel  ako predseda stavebnej komisie si to zoberie na starosť a bude monitorovať stav cesty, 

prípadne bude komunikovať s Mgr. Janou Stephany a p. Jakubom Moravčíkom.  

p. Ľuboš Čajnák: ,,Obecné zastupiteľstvo si určilo prioritu rekonštrukciu materskej školy. Prečo sa 

vlastníci rodinných domov nezaujímali o stav miestnej komunikácie, keď žiadali o stavebné povolenia. 

Obec v súčasnosti nemá finančné prostriedky na rekonštrukciu miestnej komunikácie  preto sa snaží ju 

udržať v zjazdnom stave.“ 

Ing. Milan Vlček: ,,Sledujeme všetky vyhlásené výzvy. Ako náhle bude vyhlásená výzva na 

rekonštrukciu miestnych komunikácií alebo protipožiarne cesty obec spracuje žiadosť a bude sa snažiť 

získať finančné prostriedky.“ 

p. starostka: ,,Cesta ku škole v prírode bola vyspravená frézovaným asfaltom, takže by nemalo dôjsť 

k vymytiu materiálu a vysprávka by mala vydržať dlhšie. Jediným riešením ako opraviť túto miestnu 

komunikáciu je vybudovanie protipožiarnej cesty z eurofondov. Boli vyčistené odrážky na ceste do 

Vislavcov, takže by v prípade prívalových dažďov nemal tiecť dole cestou taký veľký prúd vody. Aby sa 

zamedzilo vymývaniu cesty je potrebné vybudovať odrážku nad rodinným domom súp č. 454.“ 

Mgr. Jana Stephany: ,, Kedy sa to bude realizovať, zaujíma ma termín.“ 



Po dohode s predsedom stavebnej komisie p. Petrom Tekelom sa dohodla realizácia vybudovania 

odrážky. P. Peter Tekel si to zobral na zodpovednosť.  

p. Jakub Moravčík: ,,V poslednej dobe riešime nejakú cestu na Drvište, ktorá je k táboru a niekde sa robia 

úplne iné cesty. Niekto odtiaľto mňa nazval udavačom a fotkárom, ktorý fotku rozosielal po nejakom 

TANAPE. Ja som Ťa ako zástupcu obce a starostku oboznámil s tým, že niečo sa deje v lokalite Zraz, na 

čo si prišla s p. Pallovou. Ja som nikoho neudával, nezisťoval kto robí cestu, nakoľko sme sa spolu stretli, 

si mi povedala čo je vo veci a vzápätí mi volali ľudia, ktorí sami povedali čo tam robia. Toto ma hnevá mi 

tu budeme riešiť, že cesta sa nedá, niekde sa dá zobrať báger  400, 500 m vykopať  cez súkromné 

pozemky, vysypať makadom a nikoho to neštve. Mňa to hnevá ako sa to zneužilo voči mne.“  

p. Ľuboš Čajnák mal dotaz na p. Jakuba  Moravčíka, či jeho vyjadrenie má chápať tak, že obec 

vybudovala cestu.  

p. starostka: ,, Bola som  upozornená p. Jankubom Moravčíkom, že sa v Zraze realizujú nejaké práce, či 

o tom vieme. S pani Pallovou sme hneď sadli do auta a išli na tvar miesta. Práce boli v počiatočnom 

štádiu. Upozornila som realizátora prác p. Mezovského, že na práce je potrebné vybaviť si príslušné 

povolenia. Zemné práce pán Mezovský okamžite ukončil. Volala som aj p. Pitoňákovi a upozornila som 

ho na povinnosť vybaviť si povolenie na súkromné pozemky a súhlas príslušných orgánov. p. Pitoňák ma 

informoval, že je dohodnutý s vlastníkmi pozemkov a vybavuje si súhlas na Správe NAPANT.  Keďže 

boli práce ukončené, vec som považovala za vybavenú. Nikto nikoho nenazval udavačom.“ 

p. Ján Moravčík st.: ,,Tak ako Janka povedala je to pravda nič nezmenila. P. Pitoňák dobehol za mnou, ja 

som tam niečo spravil, ja sa ospravedlňujem. Ja som mu povedal Tóno to si mal predtým povedať a prísť 

za mnou. S NAPANTOM ak bude problém ja ťa nezachránim. Za to, že dačo vidím som udavač.“ 

p. Peter Tekel: ,, Aby som to dal na pravú mieru. Mne prišiel e-mail ako som už povedal z nejakej 

vymyslenej adresy a v ňom boli fotky. Ťažko poviem od koho prišiel.“  

12. p. starostka poďakovala všetkým prítomným za účasť na rokovaní OZ a konštatovala, že najbližšie 

zasadnutie OZ je naplánované na  17. augusta  2016, ale v mesiaci júl bude potrebné zvolať zasadnutie za 

účelom prevodu majetku Obci Malužiná. 

Zasadnutie bolo  ukončené o 19.15 h. 

 

 

Zapísala: p. Miriam Pallová, v.r.              

 

                                                                                                                                          

 Starostka: Mgr. Jana Gazdičová, v.r.              

  

 

 

Overovatelia zápisnice:  :  p.  Ľuboš Čajnák, v.r.    

           

 

          Ing. Martin Lenárt, v.r.              


